
 R O M A N I A  

JUDEŢUL  CLUJ 

CONSILIUL LOCAL 

AL ORAŞULUI  HUEDIN 

 

      P R O C E S  -  V E R B A L 

            Încheiat azi 30.07..2010, cu ocazia şedinţei ordinare a  Consiliului  Local Huedin. 

 Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune  realizându-se în 

conformitate cu art. 46 alin. 8 din Legea nr. 215/2001 a Administraţiei Publice Locale modificată prin 

Legea nr. 286/2006. 

 Consilieri total 15, consilieri  prezenţi 14, absent motivat  dl.Abrudan Sorin. 

 Dl.Paşcalău Ionel în calitate de preşedinte de şedinţă supune la vot procesul verbal al şedinţei 

din data de  25.06.2010,  care se aprobă în unanimitate. 

 Dl.Paşcalău Ionel în calitate de preşedinte de şedinţă supune la vot procesul verbal al şedinţei 

din data de 19.07. 2010,  care se aprobă în unanimitate. 

 Dl.Primar  menţionează că trebuie retras de pe ordinea de zi proiectul de hotărâre privind  

aprobarea amplasării unei antene de recepţie,  în condiţiile în care este în derulare proiectul pentru 

încălzirea geotermală. 

 Se supune la vot  ordinea de zi suplimentată cu un proiect de hotărâre pentru aprobarea 

rectificării bugetului local şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Szraga Zoltan prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea închirierii a 10 mp în zona 

P.ţa Victoriei, pentru amplasarea provizoprie a unei rulote comerciale. 

 Dl. Farkaş Marius susţine proiectul de hotărâre în condiţiile în care s-au mai dat aprobări de 

acest gen. 

 Dl. Primar acordă lămuriri d.lui Torok Ferencz,  menţionând că aprobarea se dă pe perioadă 

determinată. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Szraga Zoltan  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism, privind 

aprobarea alocării unui amplasament de teren către Biserica Penticostală,, Gosen,, , pentru amenajare 

parcări, în zona bisericii din str. P.ţa Republici nr.8, lămuriri acordând dl. pastor Durcău Nicolae. 

 Dl. Primar acordă lămuriri menţionând că parcul din P.ţa Republicii nr. 8,  a fost amenajat de 

către Primărie, investiţia în pavaje pentru parcări necuprinzând zona parcării  lateral de biserică, d.na 

viceprimar acordă lămuriri d.lui Torok Ferencz în sensul că terenul în cauză este atribuit bisericii pe 

durata existentei construcţiei. 

 Se supune la vot  proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 D.na Viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind 

rectificarea bugetului în minus cu 20%. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 D.na Viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind aprobarea 

reatificării bugetului cu un sold aferent Programului PHARE 2004. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 D.na Viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind alocarea 

sumei de 4.000 lei,  pentru achiziţie motocositoare destinată  curăţirii păşunii, lămuriri acordând 

dl.Torok şi dl Primar. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 D.na Viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind  aproarea 

tarifului de  depozitare pe Rampa de gunoi a oraşului. 



 Dl. Dongolo Csaba în calitate de director al SC Crisul SA Huedin,  informează pe dl. Varga 

Andrei  cu privire la analiza de preţ, menţionând că majorarea propusă este justificată. 

 Dl. Farkaş Marius sustine  majorarea acestei taxe propuse. 

 D.na Viceprimar mentionează că, Primăria nu încurajează depozitarea  unor deşeuri apartinând 

altor localităţi pe rampa de gunoi. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă cu 13 voturi pentru şi o abţinere dl. Varga. 

 Dna Viceprimar prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea preţului pe  Gcal,  la SC 

Crişul SA. 

 Dl. Farkaş Marius menţionează că, consilierii P.S.D se opun majorării preţului.. 

 Dl. Torok ferencz  informează că preţul propus este avizat de A.N.R.S.C. 

 Se supune la vot  şi se aprobă cu 12 voturi pentru şi 2 împotrivă dl. Farkaş Marius şi d.na 

Cozea Silvia care susţin subvenţionarea acestui preţ. 

 Dl. Dongolo Csaba menţionează că preţul solicitat era mult mai mare însă A.N.R.S.C a 

diminuat preţul solicitat. 

 Dl. Primar arată că bugetul local nu poate subvenţiona preţul pe Gcal întrucât sunt angajate 

cheltuieli la Spital şi este posibil ca şi şcolile să fie şi în anul 2011 susţinute de la nivel local. 

 Dl. Varga Andrei menţionează că preţul de vânzare nu poate fi mai mic decât preţul de cost. 

 D.na Viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică,  privind 

aprobarea rectificării bugetului local cu suna de 90.000 lei. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Drăgan Sandu prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administraţie publică  

privind aprobarea acordării unei sume de 5.000 lei constând în materiale de construcţii, d.lui Pal 

Victor,  str. Lăutarilor 22. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Drăgan Sandu prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administraţie publică 

privind aprobarea anulării H.C.L nr. 102/2007 prin care s-a aprobat repartizarea locuinţei  fond locativ 

de stat , situată pe str. Horea nr. 53. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Drăgan Sandu prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administraţie publică, 

privind aprobarea repartizării unei locuinţe din fond locativ de stat, situată pe str. Horea nr. 53, familiei 

Dani Francisc, lămuriri acordând dl. Torok Ferencz şi dl Farkaş Marius.  

Dna. Cozea Silvia menţionează că au fost făcute anchete sociale pentru persoanele domiciliate 

pe str. Horea nr. 53. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl .Drăgan Sandu prezintă proiectul de hotărâre  avizat de comisia de administraţie publică, 

privind aprobarea repartizării unei locuinte familiei Otvos Bela şi Mioara, situată în Huedin, strada 

Fildului nr. 59, ap.7. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

Dl .Drăgan Sandu prezintă proiectul de hotărâre  avizat de comisia de adinistraţie publică, 

privind aprobarea repartizării unei locuinte familiei Godancă Nicolae, situată în Huedin, strada Fildului 

nr. 59, ap.5. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate 

Dl .Drăgan Sandu prezintă proiectul de hotărâre  avizat de comisia de administraţie publică, 

privind aprobarea repartizării unei locuinte familiei Otvos Attila, situată în Huedin,  strada Fildului nr. 

59, ap.6. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 



Dl .Drăgan Sandu prezintă proiectul de hotărâre  avizat de comisia de administraţie publică, 

privind aprobarea repartizării unei locuinte familiei Galfi Ludovic, situată în Huedin , strada Fildului 

nr. 59, ap.3. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

Dl Drăgan Sandu prezintă proiectul de hotărâre  avizat de comisia de administraţie publică, 

privind aprobarea stabilirii regimului juridic de locuinte sociale,  pentru restul apartamentelor  blocului 

din strada Fildului nr. 59,  care nu sunt ocupate de chiriaşii evacuaţi din casele naţionalizate, lămuriri 

suplimentare acordând dl. Farkaş Marius. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

Dl .Drăgan Sandu prezintă proiectul de hotărâre  avizat de comisia de administraţie publică, 

privind aprobarea repartizării unei locuinţe familiei Kallo Nataşa, situată în Huedin,  strada Fildului nr. 

59, ap.4. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

Dl .Drăgan Sandu prezintă proiectul de hotărâre  avizat de comisia de administraţie publică, 

privind aprobarea repartizării unei locuinţe familiei Lorincz Otilia, situată în Huedin  strada Fildului nr. 

59, ap.1. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

Dl. Farkaş Marius prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administraţie publică, 

privind aprobarea introducerii în domeniul public a oraşului Huedin, a unor  imobile - construcţii  şi 

terenuri. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unnaimitate. 

Dl.  Szraga Zoltan prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism privind 

aprobare P.U.Z – Statie transfer. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

Dl. Drăgan Sandu prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea Organigramei şi Statului de 

Funcţii al aparatului de specialitate al primarului, avizat de A.N.F.P. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

Dl. Drăgan Sandu prezintă informarea cu privire la Raportul Asistentilor personali a 

personaelor cu handicap. 

Dl. Drăgan Sandu  prezintă informarea cu privire la îndeplinirea Hotărârilor Consiliului Local 

pe luna iunie. 2010. 

D.na Viceprimar prezintă proiectul de hotărâre  privind aprobarea rectificării bugetului local,  

în minus cu suma de  735.000 lei, lămuriri acordând d.na contabil şef . 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

D.şoara Cozea Marinela menţionează că,  Grupul Şcolar se încadrează în prevederile bugetare, 

în schimb Grădiniţa trebuie să reducă 2 norme. 

D.na Cozea Silvia arată că la Liceul O.Goga este posibil să nu ajungă sumele prevăzute în 

buget. 

D.şoara Cozea Marinela menţionează că directorii  unităţilor şcolare au analizat situaţia şi până 

în acest moment nu au anunţat inspectoratele şcolare că ar fi probleme. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă cu 12 voturi pentru şi 2 abţineri, dl. Farkas 

Marius şi d.na  Cozea Silvia  

 La probleme curente dl. Torok Ferencz solicită prezenţa unui reprezentant al Companiei de 

Apă Someş SA,  privitor la încasarea apei pluviale. 

Dl. Primar motivează lipsa acestui reprezentant, urmând ca această problemă să se discute într-

o altă şedinţă. 

Dl. Drăgan Sandu  solicită prezenţa în cadrul şedinţelor a funcţionarilor care au depuse 

referate. 



Dl. Paşcalău Ionel solicită efectuarea de reparaţii pe str.Câmpului. 

 Dl Primar informează cu privire la stadiul investiţiei la ansamblul de locuinte A.N.L, care vor 

fi finalizate în anul 2010, arătând că dacă va fi modificată legislaţia,  aceste locuinţe vor putea fi 

cumpărate, mentionând că într-o viitoare şedinţă vor fi aprobate criteriile de repartizare cât şi 

punctajele. Menţionează că a fost finalizată licitaţia pentru reabilitarea Casei  de Cultură urmând ca în 

scurt timp constructorul să înceapă lucrările, urmând de asemena să fie organizată licitaţia pentru 

sistemul de  preparare a apei calde la Spitalul orăşenesc. 

Dl. Primar în probelma aducţiunii gazului, mentionează că a 

fost obţinut şi al 95- lea  aviz,   urmând ca în maxim 2 luni să fie organizată licitaţia pentru magistrala 

Cluj – Huedin, şi luna viitoare să se liciteze concesionarea gazului în interiorul oraşului. 

Dl.Primar informează cu privire la complexitarea 

demersurilor pentru etapa finală de organizare a licitării acestor proiecte, în condiţiile în care oraşul nu 

va fi un mare consumator de gaze. Cu privire la investiţiile actuale menţionează că vor fi finalizate încă 

300 locuri de parcare în P.ţa Rep.8 şi în cel mai scurt timp va fi inaugurată Hala Agroalimentară. 

Menţionează că se are în vedere conectarea blocurilor A.N.L şi a Grădiniţei din spatele Liceului  

O.Goga, la Centrala Termică pe rumeguş. Arată de asemenea că în anul 2011 se vor aloca bani pentru 

amenjarea zidului de sprijin în zona Domoş, Crişul Repede. Menţionează că în anul 2011 se va finaliza 

proiectul ISPA 2008,  în domeniul apă- canal, rezultatul acestuia fiind de 21 km conducte schimbate, 

urmând ca pentru restul zonelor necuprinse în acest proiect să fie demarat un nou proiect în anul 2013. 

 In problema infrastructurii menţionează că sa asfaltat 

strada Spitalului, s-au amenajat rigolele şi s-au pavat trotuarele, aflându-se în derulare schimbarea 

capacelor de apă şi canalizare. 

 A fost amenajat drumul în interiorul Spitalului către secţia de boli psihice şi urmează în scurt 

timp să se amenajeze  parcarea din faţa Spitalului. Acordă lămuriri d.lui Torok Ferencz cu privire la 

parcarea din zona bisericii ,, Gosen,, arătând că pe timpul nopţii şi a zilelor fără slujbă putând fi 

folosite şi de alte persoane. 

Dl. Secretar supune atenţiei consiliului,  petiţia înaintată de 

dl Paşcalău Tiberiu privitor la încadrarea acestuia şi exercitarea unor alte atribuţii de serviciu decât cele 

corespunzătoare de administrator cimitir, mentionând că în funcţie de situaţie,  petiţia va fi înaintată 

eventual comisiei de administraţie publică.  

Solicita de asemenea consilierilor să se deplaseze la firma 

autorizată în confecţionarea legitimaţiilor de consilieri 

 locali. 

  Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru care s-a încheiat 

prezentul proces verbal.    

 

 

 

           Preşedinte de şedintă,                              Secretar,  

                Paşcalău Ionel   Cozea Dan  

 


